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Rada Miejska w Szepietowie 
 

Protokół nr III/18 

III Sesja Rady Miejskiej w Szepietowie w dniu 28 grudnia 2018  

 

Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2018 o godz. 10:15, a zakończono o godz. 12:05 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Paweł Mateusz Dąbrowski 

2.  Wojciech Ertman 

3.  Leszek Fiedorczuk 

4.  Marian Kruszewski 

5. Sławomir Kućmierowski 

6. Witold Moczydłowski 

7. Jan Ołdakowski 

8.  Magdalena Pietrzak 

9. Grzegorz Wojciech Powojski 

10. Katarzyna Sławomira Sienicka 

11. Henryk Stypułkowski 

12. Mariusz Stypułkowski 

13. Łukasz Wojno 

14. Wiesław Antoni Zaremba 

15. Grzegorz Żochowski 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński, 

- Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska, 

- Starosta Powiatu Wysokomazowieckiego Pan Bogdan Zieliński. 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy Szepietowo, zakładów 

pracy z terenu gminy, mieszkańcy gminy oraz Przewodniczący Rad Sołeckich (zgodnie 

z załączonymi listami obecności). 
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Porządek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wnioski do porządku dziennego obrad. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

4. Informacja o pracy Komisji w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

1) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018; 

2) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szepietowo na lata 2019-2022 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2019-2024; 

3) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szepietowo na rok 

2019; 

4) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

sołectw; 

5) podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Szepietowie na rok 

2019; 

6) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady 

Miejskiej w Szepietowie na rok 2019. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad.  

 

Przebieg obrad: 

1. Otwarcie sesji 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz Żochowski. 

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 

na sesji obecnych jest 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować 

i podejmować prawomocne uchwały.  

2.Wnioski do porządku dziennego obrad 

Przewodniczący Rady zapoznał z dziennym porządkiem obrad. 

Radnie nie zgłosili wniosków do porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad. 
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Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji 

Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady Pan Marian 

Kruszewski. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacja o protokole z poprzedniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 

4.Informacja o pracy Komisji w okresie między sesjami. 

Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 

Pana Witold Moczydłowski. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, który zapoznał Radę ze 

sprawozdaniem z pracy Komisji. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Sprawozdania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

(sprawozdanie dołączone do protokołu) 

 

Następnie przeprowadzono głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacja o pracy Komisji w okresie między sesjami.  

 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
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5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami  

Burmistrz Szepietowa przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie między sesjami. 

Radnie nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami..  

 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie Burmistrza zostało przyjęte 

jednogłośnie.  

(sprawozdanie dołączone do protokołu) 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radnie nie zgłosili interpelacji i zapytań. 

 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady zawnioskował o możliwość nieczytania projektów uchwał przed ich 

podjęciem, ze względu na fakt, iż zarówno Radni jak i mieszkańcy mają możliwość 

przenalizowania projektów będących przedmiotem obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

możliwość nieczytania uchwał przed ich podjęciem.  

 

Wyniki głosowania 

Za: 13, Przeciw: 1, Wstrzymuję się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

1) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 

Z projektem uchwały zapoznała Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska. 

Radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.  

 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr III/16/18 dołączona do protokołu) 

 

2) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szepietowo na lata 2019-2020 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2019-2024 
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Z projektem uchwały zapoznała Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2021 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2018-2024. 

Radnie nie zabrali głosu w sprawie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo 

na lata 2019-2020 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2019-2024. 

 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr III/17/18 dołączona do protokołu) 

 

3) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szepietowo na rok 2019 

Z projektem uchwały zapoznała Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w uchwalenia budżetu Gminy Szepietowo na rok 2019. 

Radnie nie zabrali głosu w sprawie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szepietowo na rok 2019. 

 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr III/18/18 dołączona do protokołu) 

 

4) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectw. 

Z projektem uchwały zapoznał Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z wymogiem art. 35 ustawy o samorządzie 

gminnych projekt uchwały został poddany konsultacjom z mieszkańcami. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectw 
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Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr III/19/18 dołączona do protokołu) 

 

 

5) podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Szepietowie na rok 2019. 

Z projektem uchwały zapoznał Przewodniczący Rady Miejskiej w Szepietowie. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Szepietowie na rok 2019. 

 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr III/20/18 dołączona do protokołu) 

 

6) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Miejskiej  

w Szepietowie na rok 2019. 

Z projektami planów pracy Komisji na rok 2019 zapoznali: Przewodniczący Komisji Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego Radny Jan Ołdakowski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny 

Henryk Stypułkowski, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radny Mariusz 

Stypułkowski oraz Przewodniczący Komisji Społecznej Radny Grzegorz Wojciech Powojski. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Miejskiej w 

Szepietowie na rok 2019. 

 

Wyniki głosowania 

Za: 15, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr III/21/18 dołączona do protokołu) 

8. Wolne wnioski. 

Głos zabrali: 

Starosta Powiatu Wysokomazowieckiego Pan Bogdan Zieliński podziękował za zaproszenie 

i omówił inwestycje planowane do realizacji przez Zarząd Powiatu na terenie gminy 

Szepietowo. Następnie przedstawił plany inwestycyjne samorządu powiatowego  związane 

m.in. z remontem Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem, rozbudową budynku 
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Zespołu Szkół Zawodowych im. Stanisława Staszica w Wysokiem Mazowieckie oraz 

inwestycją w Centrum Kształcenia Zawodowego. Pan Starosta omówił najbliższe inwestycje 

drogowe oraz realizowane projekty mające na celu kształcenie mieszkańców.   

Głos zabrali: 

Radny Henryk Stypułkowski, który zwrócił się z pytaniem do Starosty 

Wysokomazowieckiego o nabór w szkole w Krzyżewie i ewentualne zagrożenia zamknięcia 

placówki.  

Starosta Wysokomazowiecki odpowiedział, że przez ostatnie trzy lata nie było chętnych do 

podjęcia nauki w placówce. W ostatnim naborze zgłosiło się 5 uczniów w związku z powyższym 

nie było możliwości utworzenia oddziału. Sytuacja w szkolnictwie średnim zmieniła się 

znacząco na przestrzeni lat i mimo, iż bardzo chciałby, aby placówka w Krzyżewie została 

utrzymana również ze względu na jej walory historyczne niestety zależy to od młodzieży i tego 

jaki kierunek kształcenia wybierze. Pan Starosta powiedział, że dopóki będą dzieci w szkole 

placówka nie zostanie zamknięta. Wychodząc naprzeciw tendencjom budynek i nieruchomość 

w Krzyżewie zostały zagospodarowane i obecnie znajduje się tam Centrum Rehabilitacyjno-

Turystyczne, które cieszy się dużym zainteresowaniem. Budynek szkoły nadal funkcjonuje, ale 

w razie wygaszenia placówki jest już pomysł na jego wykorzystanie. Pan Starosta powiedział, 

że obecnie młodzież woli uczęszczać do szkoły w mieście, dlatego też wybierane jest Centrum 

Kształcenia Zawodowego. Jest to jednak trend występujący na terenie całego województwa. Pan 

Starosta zauważył również, że w chwili obecnej na terenie powiatu w zawodzie technik rolnik 

młodzież uczy się jedynie w CKZ w Wysokiem Mazowieckiem i jest to tylko jedna klasa – ok. 

30 osób – na cały powiat. Aczkolwiek uczniowie z Ciechanowca czy Klukowa mogą 

podejmować kształcenie w szkole w Rudce. Pan Starosta zwrócił się z prośbą do rodziców o 

kierowanie dzieci do placówek na terenie powiatu, które na chwilę obecną mają szeroką i 

atrakcyjną ofertę – łącznie ze stażami zagranicznymi. 

9.Zamknięcie obrad. 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady zamknął obrady III Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie i zaprosił wszystkich obecnych 

na krótką część artystyczną przygotowaną przez dzieci, a następnie spotkanie opłatkowe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Żochowski  

Protokołowała  

Marlena Stypułkowska 

 

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji. 

 


